

**PANGARUH KAAYAAN ÉKONOMI KOLOT KANA MOTIP
NEURASKEUN PENDIDIKAN KA PERGURUAN TINGGI**

**(Survey Pikeun Siswa Kelas XII Semester Ganjil T.A 2021-2022 Sakola
Menengah Atas Katolik Frateran St.Gabriel Nunukan,
Kalimantan Utara)**

**Ku
Susana Gauthelen Wuwur
175020038**

RINGKESAN

Minat anu handap pikeun neraskeun pendidikan ka kuliah mangrupikeun salah sahiji masalah anu dipangaruhan ku kaayaan ékonomi kolot. Masalah anu ditalungtik dina panilitian ieu nyaéta (i) Kumaha kaayaan ékonomi kolot dina ngalanjutkeun pendidikannana ka pendidikan tinggi pikeun murid kelas XII dina semester ganjil T.A 2021-2022 Baraya SMA Katolik St.Gabriel Nunukan? (ii) Naon tingkat motivasi pikeun neraskeun pendidikan tinggi pikeun siswa di kelas XII semester ganjil T.A 2021-2022 Katolik SMA Sakola St. Jibril Nunukan? (iii) Sakumaha ageung pangaruh kaayaan ékonomi kolot kana motivasi pikeun ngalanjutkeun pendidikan ka pendidikan tinggi di siswa kelas XII dina semester ganjil taun ajaran 2021-2022 di SMA Katolik St.Gabriel Nunukan? Populasi dina panilitian ieu nyaéta murid kelas XII studi sosial, sains sareng program bahasa di Sekolah Menengah Katolik St.Gabriel Nunukan, jumlahna aya 103 siswa. Sampling tina 82 siswa anu ngagunakeun téhnik sampling acak proporsional. Panilitian ieu ngagunakeun pendekatan kuantitatif kalayan metode survey sareng analisis deskriptif kalayan téhnik ngumpulkeun data dina bentuk angket. Hasil tina panilitian nunjukkeun: (i) hasil tina kaayaan ékonomi anu rata-rata skor 2,69 kalayan perséntase 46,23% kalayan rata-rata kriteria interpretasi lumayan alus, (ii) tingkat motivasi hasil kalayan skor rata-rata 3,89 kalayan kriteria interpretasi anu saé., (iii) Gedéna pangaruh kaayaan ékonomi dianggap kuat méré pangaruh kana motivasi 68,3% kalayan kriteria interpretasi anu kuat. Hipotesis dina panilitian ieu kabuktosan yén "aya pangaruh kaayaan ékonomi kolot dina motivasi siswa dina ngalanjutkeun pendidikan ka parguruan tinggi".

Kecap Konci: Kaayaan Ékonomi, motivasi siswa dina ngalanjutkeun pendidikan ka parguruan tinggi